
S SEJE OBČINSKEGA SVETA ZVEZE SINDIKATOV

Članski sestanki niso formalnost
V zadnjem četrtletju letošnjega leta bo predsedstvo ob-

činskega sindikalnega sveta najprej obravnavalo predlog
smernic za pripravo družbenega plana naše občine za
naslednje srednjeročno obdobje od leta 1986 do 1990 in
resoludje o politikl uresničevanja družbenega plana ob-
čine, mesta Ljubljane in Slovenije za prihodnje leto. Hkratl
pa bo govor tudi o osnutku družbenega plana SR Slovenije
za obdobje 1986-1995.

• V tem času bo tudi stekla
akcija ustanavljanja koordi-
nacijskih odborov sindikata v
krajevnih skupnostih, ki jo
pripravljajo že yse leto. Glede
na to, da se pripravljamo na
sprejem novega zakona o jav-
nem obveščanju, bo občinskf
sindikalni svet pripravil
obravnavo predloga tega za-
kona. Se ta mesec pa bo tudi
posvet s predsedniki izvršil-
nih odborov osnovnih organi-
zacij, ki bo namenjen zlasti
pripravi letnih članskih se-
stankov. Čeprav je od letnih
občnih zborov minilo le slabo
leto, pa občinski sindikalni
svet v skladu s sklepi 10. kon-
gresa ZSS pripravlja letošnje
članske sestanke prej zaradi
tega, ker bo 11. kongres pred-
vidoma v začetku leta 1986,
torej še pred skupščinskimi
volitvami.

Letni članski sestanki so
potrebni predvsem kot pove-
zava med izvršilnimi odbori
in članstvom osnovne organi-
zacije, da bi lahko celovito
ocenilii preteklo dejavnost,
uresničevanje nalog v zvezi z
gospodarsko stabilizacijo in
pripravili programe dela za le-
to 1985. Programi dela pa mo-
rajo biti kar se da konkretni.
Zato je pomembno, da je vsa-
ka naloga resnično vsebinsko
opredeljena, da so določeni
nosilci posamezne naloge in
roki za njeno uresničitev. Po-
leg predpisanih tem pa bi na
teh sestankih morali obravna-
vati družbenoekonomski po-
ložaj delavcev, socialno politi-
ko, načrtovanje, devetmeseč-
ne rezultate gospodarjenja in
pripravo na obravnavo zaklju-
Čnih računov poslovanja. Pre-
gledati bi morali tudi, kako

daleč so s sprejemanjem in
uresničevanjem • samouprav-
nih sporazumov dejavnosti.

To pa le niso vsa vprašanja,
o katerih bi morali govoriti na
letnih članskih sestankih. Ti
bi namreč morali obravnavati
problematiko lastnega delov-
nega okolja. Zato pa je po-
membno, da bodo dobro pri-
pravljeni, kajti prav nihče si ne
želi f ormalnega in f orumskega
letnega članskega sestanka, ki
ne bi nikomur koristil.

Novembra bo predsedstvo
občinskega sindikalnega sve-
ta obravnavalo uresničevanje
družbenega dogovora o obli-
kovanju in izvajanju kadrov-
ske polltike v občini, decem-
bra pa bo najprej letna seja
občinskega sveta Zveze sindi-
katov Ljubljana Center.

Med pomembnejšimi nalo-
gami pa omenimo še obravna-
vo informacije o položaju v sta-
novanjskem gospodarstvu v
občini ter uresničevanje in
izvajanje programa dejavnostf
za večje uveljavlianje delegat-
skega in skupščinskega siste-
ma v občini Ljubljana Center.
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